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Lublin, 31.12.2023r. 

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU DZIELNICY SŁAWIN W ROKU 2023 
(ZA OKRES OD 1.01.2023 DO 31.12.2023). 

            W związku ze zmianą w trakcie roku 2023 kadencji Rady Dzielnicy Sławin od 01.01.2023 

do 22.03.2023 r. działał Zarząd Dzielnicy wybrany przez Radę Dzielnicy kadencji 2019-2023                  a 

od 23.03. 2023 r. działa Zarząd Dzielnicy wybrany przez Radę Dzielnicy kadencji 2023-2027. 

 

OKRES OD 01.01.2023 DO 22.03.2023. 

 

Zarząd Dzielnicy Sławin pracował w następującym składzie: 

1. Radosław Osiak – przewodniczący Zarządu 

2. Zofia Rzączyńska – zastępca przewodniczącego Zarządu 

3. Monika Tarkowska – sekretarz 

4. Magdalena Olszewicz-Wątorska – członek 

5. Paweł Waga – członek 

W tym okresie przewodniczący i członkowie Zarządu przygotowywali materiały na posiedzenia 

Rady (nr XLI i XLII), wykonywali ustalenia Rady np. przygotowywali i przekazywali dokumenty Rady         

i Zarządu oraz uczestniczyli w spotkaniach organizowanych przez jednostki organizacyjne urzędu 

miasta i inne instytucje.  

Ważniejsze tematy przygotowywane i realizowane w tym okresie przez Zarząd: 

• wysłano zapytanie do ZDiM o możliwość realizacji i wycenę doświetlenia wybranych przez radę 

przejść dla pieszych przez ul. Willową i ul. Sławinkowską, uzyskano odpowiedź;  

• przedstawiciele RD (przewodnicząca Rady i przewodniczący Zarządu) uczestniczyli w spotkaniu 

z przedstawicielem Zarządu Spółki Interbud na temat planowanej przez spółkę budowy u 

zbiegu ul. Relaksowej i ul. Tarasowej i potrzymali stanowisko RD z dnia 4.04.2022. w zakresie 

ograniczenia kondygnacji budynku do 4 naziemnych i zapewnienia deklarowanych przez 

Spółkę zwiększonych do 1,5 ilości miejsc parkingowych na mieszkanie. Ponadto negatywnie 

odnieśli się do propozycji przeznaczenia pierwszej kondygnacji nadziemnej na usługi z uwagi 

na brak wystarczającej ilości miejsc postojowych na zewnątrz budynku.  

• dokonano wizji lokalnej na ul. Zielone Wzgórze i  ul. Wędrownej w celu oceny wariantów 

wskazanych przez mieszkańców i WORDiM UM Lublin dotyczących ograniczenia parkowania 

na tych ulicach; 

• aktualizowano strony internetowe dzielnicy w zakresie dodania dokumentów formalnych i 

aktualności z dzielnicy m.in. zamieszczono otrzymaną informację o ponownym wyłożeniu 

projektu mppzp m. Lublin obejmującego część dz. Szerokie i cz. Dz. Sławin (rejon ul. Deszczowej 

i ul. Głównej przy dolinie rz. Czechówki); 

 

OKRES OD 23.03.2023 DO 31.12.2023. 

 

Zarząd Dzielnicy Sławin pracował w następującym składzie: 

1. Radosław Osiak – przewodniczący Zarządu 

2. Zofia Rzączyńska – zastępca przewodniczącego Zarządu 

3. Monika Tarkowska – sekretarz 
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4. Magdalena Olszewicz-Wątorska - członek 

5. Andrzej Ostrowski – członek 

 

Spotkania Zarządu, potwierdzone listą obecności, odbyły się w dniach: 28.03.2023, 

29.05.2023, 18.09.2023, 19.10.2023. W części z tych spotkań uczestniczyli też inni członkowie 

Rady. Na terenie dzielnicy odbyło się też kilka wizji lokalnych członków Zarządu wspólnie                         

z Prezydium Rady. Przewodniczący i członkowie Zarządu przygotowywali materiały na posiedzenia 

Rady (nr II - IX), wykonywali ustalenia Rady np. przygotowywali i przekazywali dokumenty Rady i 

Zarządu oraz uczestniczyli w spotkaniach organizowanych przez jednostki organizacyjne urzędu 

miasta i inne instytucje. 

Ważniejsze tematy przygotowywane i realizowane w tym okresie przez Zarząd: 

• przygotowywano dokumenty na posiedzenia Rady; 

• przygotowywano i wysłano zapytania dotyczące proponowanych zadań z rezerwy celowej 

dzielnicy, zebrano informację dotyczące wyceny tych zadań a po przyjęciu przez Radę 

propozycji przekazano podpisane wnioski o ich realizację do komórek UM; 

• monitorowano realizację zadań z rezerwy celowej dzielnicy, budżetu obywatelskiego oraz 

innych zadań realizowanych przez gminę na terenie dzielnicy m. in. remontu odcinka                     

ul. Skalistej, dokończenia remontu ul. Sempołowskiej; budowy ul. Skowronkowej; 

• uczestniczono w wizjach lokalnych m.in. w sprawie konieczności wykonania chodników: przy 

ul. Sławinkowskiej (k. ul. Dzbenin) i na terenie ZS nr 12 (przy parkingu od strony budynku 

przedszkola); 

• M. Olszewicz- Wątorska przygotowała dokumentację projektową do budowy odcinka chodnika 

na terenie ZS nr 12 (przy parkingu od strony budynku przedszkola); 

• przygotowano propozycje Rady Dzielnicy do projektu budżetu miasta na rok 2024; 

• przygotowano projekt stanowiska Rady w sprawie projektu zmiany mpzp w rejonie                        

ul. Relaksowej; 

• przekazano opinię Zarządu Dzielnicy do Wydziału Planowania UM dotyczącą 

przygotowywanego projektu mpzp dla obszaru Ogród Botaniczny (tereny pod powiększenie 

Ogrodu od strony al. Warszawskiej). Po otrzymaniu zawiadomienie o ponownym 

udostępnieniu do opinii i uzgodnień tego projektu, po przejrzeniu i po rozmowie                                  

z projektantem planu, stwierdzono, że 2 główne z 3 uwag zgłoszone wcześniej zostały 

uwzględnione. Przyjęcie tych uwag umożliwi w przyszłości budowę bezpiecznego chodnika      

na tym odcinku ulicy i dodatkowe połączenie piesze z ul. Uroczą;  

• informowano mieszkańców o wyłożonych projektach zmian mpzp - stosowne informacje były 

zamieszczane na stronie dzielnicy i rozwieszane na terenie dzielnicy; 

• przygotowano propozycję opinii dotyczącej zgłoszonych projektów BO z terenu dzielnicy 

Sławin. Dokonano wizji w miejscu projektu D-38 i D-49 oraz rozmawiano z autorem projektu 

D-95; 

• przygotowano projekty pism np. pismo z prośbą przeniesienia przejścia dla pieszych przez       

ul. Sławinkowską bliżej ul. Szafranowej ze względu na planowane tam dodatkowe przystanki 

autobusowe; 

• rozwieszono plakaty informujące o spacerze w dzielnicy Sławin w ramach Planu dla dzielnic   

(a także umieszczono na FB i na stronie dzielnicy). Poinformowano w ten sam sposób 

mieszkańców o warsztatach; 

• uczestniczono w spotkaniu u zastępcy prezydenta A. Szymczyka z udziałem mieszkańców           

w sprawie budowy sieci gazowej w ul. Wodnej; 
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• uczestniczono w konsultacjach społecznych w ZS nr 12 dotyczących planowanych zmian            

w transporcie publicznym w mieście Lublin; 

• uczestniczono w spotkaniu w sprawie Koncepcji zagospodarowania suchej doliny na osiedlu 

Botanik w ZS nr 12 z projektantem i pracownikami UM; 

• M. Olszewicz- Wątorska przygotowała projekt Wniosku o zmianę planu dla części doliny 

umożliwiający przeznaczenia jej zachodniego obrzeża pod budowę Dzielnicowego Domu 

Kultury. Przygotowano projekt pisma do prezydenta i innych osób w tej sprawie; 

• 2 przedstawicieli Zarządu wraz z przewodniczącą Rady uczestniczyli w spotkaniu u zastępcy 

prezydenta A. Szymczyka w sprawie zagospodarowania suchej doliny na osiedlu Botanik 

(sprawy do uwzględnienia w koncepcji zagospodarowania doliny, rozpoczęcie zmiany mpzp 

umożliwiające lokalizację dzielnicowego domu kultury); 

• informowano mieszkańców o sposobie rozwiązywania następujących spraw m.in.: możliwości 

zainstalowania światłowodu na ul. Głównej (na południe od wiaduktu), możliwości wykonania 

wjazdu z ul. Skowronkowej na działkę nr 42/2, możliwości i terminu realizacji budowy ulicy 

Mieczykowej oraz terminu realizacji budowy ul. A. Zelwerowicza; 

• przejęto przekazane przez UM materiały piśmiennicze i środki czystości dla Rady, zgłoszono do 

naprawy zestaw komputerowy w siedzibie Rady, przekazano do UM gaśnicę z siedziby RD do 

rocznego sprawdzenia, przekazywano na bieżąco do UM co miesięczne dokumenty formalne 

Rady; 

• zestawiono wyniki wyborów parlamentarnych w naszej dzielnicy (w oparciu o wyniki z 5 komisji 

wyborczych na terenie Sławina z porównaniem do wyników w całym Lublinie) i zamieszczono 

je na stronie dzielnicy;  

• aktualizowano strony internetowe dzielnicy w zakresie dodania dokumentów formalnych                

i aktualności z dzielnicy;  

• archiwizowano elektronicznie dokumenty Rady. 

 

        Przewodniczący Zarządu  
                Dzielnicy Sławin 
                            (-) 
                Radosław Osiak 

 


